



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01 Singapore 556129, Tel.: 65-6382 3638, Fax: 65-6747 5977

Website: <http://www.wuzong.com>, email: info@wuzong.com

Date: 29 July 2020

Dear Sir / Mdm,

The 26th Management Committee of the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation was dissolved on 28 July 2020 after its final Meeting. With the dissolution, the Election process for the 27th Management Committee has been activated together with the formation of an Election Committee.

The Election Committee has decided that Nomination commences with immediate effect. Ordinary/Associate Members who wish to nominate their prospective candidates are required to submit their Nomination Form (see attached) duly completed. According to the Federation Constitution (amended), candidates from the Ordinary Member can only choose (✓) one activity (either related to Wushu or related to Dragon & Lion Dance), as indicated on the Nomination Form.

All Nomination Form must be deposited into the Nomination Box at Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation Secretariat Office on 12 August 2020 (Wednesday) from 10.00am to 5.00pm. Nomination will close at 5.00pm on 12 August 2020. Thereafter, the Election Committee will examine all the nomination forms received.

The Election Committee will inform all Ordinary/Associate Members by 20 August 2020 the list of qualified candidates, details of the voting process and 2020 Annual General Meeting (AGM). Thank you.

Yours Faithfully,

Low Han Long

Secretary of Election Committee, SWDLDF

Note: Please use the Nomination form provided. The Federation accepts only original copy of the form.

CC:	President:	Mr Ang Mong Seng BBM
	Vice-President:	Mr Ong Teng Koon, Mr Yee Chia Hsing
	Advisor:	Mr Lim Hock Yu, CED of People's Association
	Honorary Advisors:	Mr Oh Cheng San BBM(L), Mr Tan Fuh Gih BBM, Mr Lee Bon Leong JP BBM, Mr Ng Poh Wah PBM, Mr James Ow Chin Seng PBM, Mr Ng Leng Kim Jimmy, Mr Tay Thiam Back BBM, Mr Lim Tiang Chuan, Mr Tan Hong Huat PPA PBM, Mr Hong Poh Hin BBM, Mr Chen QingCai
	Legal Advisors:	Mr Goh Peck San, Ms Ang Choo Poh Belinda PBM
	Chairman:	Mr Ang Chee Yam JP BBM



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01 Singapore 556129, Tel.: 65-6382 3638, Fax: 65-6747 5977

Website: <http://www.wuzong.com>, email: info@wuzong.com

此致全体普通会员 / 准会员：

新加坡武术龙狮总会第二十六届理事会任期届满，并于7月28日举行的理事会会议后解散。第二十七届理事会选举工作随即正式启动并成立了选举委员会。

选举委员会决定提名应立即生效。有意提名候选人的普通/准会员必须提交其填妥完整的提名表格。根据总会的新章程，普通会员候选人只能在提名表中指定的武术或龙狮相关活动中选择一项。

所有提名表必须于2020年8月12日（星期三）上午10点至下午5点投入设在新加坡武术龙狮总会秘书处的提名箱。提名将于2020年8月12日下午5点正截止。届时，选举委员会将即刻审查所有收到的提名表格。

选举委员会将在2020年8月20日之前通知所有普通/准会员有关合格候选人名单，投票程序的详细以及2020年度会员大会事宜。谢谢。

新加坡武术龙狮总会
选举委员会秘书
刘汉隆 启

29-07-2020

备注：请使用提供的提名表格。总会只接受表格的原件副本。

副本寄：

会长	： 洪茂诚 BBM
副会长	： 王鼎昆
副会长	： 余家兴
会务顾问	： 林福有- 人民协会总执行理事长
名誉顾问	： 胡清山 BBM(L), 陈仆毅 BBM, 李文龙 JP BBM, 黄保华 PBM, 胡进胜 PBM, 黄龙金, 郑谦木 BBM, 林镇川, 陈鸿发 PPA PBM, 洪宝兴 BBM, 陈庆才
法律顾问	： 吴碧山, 洪珠宝 PBM
主席	： 洪振炎 JP, BBM